
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 

2018. október 24-én, szerdán 15:00 órakor megtartott rendes nyílt ülésének 

jegyzőkönyve 

 
83/2018. (X. 24.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
84/2018. (X. .24) határozat a napirendi pontokról 
85/ 2018. (X. 24.) határozat a civil szervezetek számára kiírt pályázati felhívásról, a civil 
szervezetek támogatásáról 
86/2018. (X. 24.) határozat az Őrbottyáni Napközi Otthonos Óvoda 2017/2018. nevelési évéről 
szóló beszámolóról 
87/2018. (X. 24.) határozat az Őrbottyáni Értéktár Bizottság beszámolójáról  
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testület Humánügyi Bizottságának 2018. október 
24-én, szerdán 15:00 órakor megtartott rendes nyílt üléséről. 
 
 
Jelen vannak:  Benedek Éva    bizottsági elnök 

 Kiss László    bizottsági tag 
   Diamantné Bodák Ildikó  bizottsági tag 

 Lévainé Apagyi Erika   bizottsági tag 
 Som Istvánné    bizottsági tag 
 Kmetty Károly    polgármester 

   Gállné Mezősi Szilvia   jegyző 
   Kiskuti Petra    aljegyző 
   Batki Gabriella    gazdasági vezető 
   Balázsné Szalai Katalin  óvoda vezető 

   Muzsay Márta    családsegítő szolgálat-intézményvezető 
 Oláh Henrietta    jegyzőkönyvvezető 

 
Igazoltan távol: Cserepka András   bizottsági tag 
  Lehoczky Enikő   bizottsági tag 
 
 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 

 
Nyílt ülés keretében: 
 

1. A civil szervezetek támogatása „Civil szervezetek 2019. évi önkormányzati támogatása” 
címmel pályázat kiírása 

2. Az Őrbottyáni Napközi Otthonos Óvoda vezetőjének tájékoztatója a 2017/2018-as nevelési 
évről 

3. Települési Értéktár Bizottság beszámoló 
4. Egyebek 

 
Zárt ülés keretében: 

 
5. Rendkívüli települési támogatások 
6. Egyebek 

 

Benedek Éva bizottsági elnök: Sok szeretettel köszöntök mindenkit a Humánügyi bizottság ülésén. 
Megállapítom, hogy a bizottság 5 tagja jelen van, a bizottság határozatképes. Cserepka András és 
Lehoczky Enikő jelezték távolmaradásukat, igazoltan vannak távol. Jegyzőkönyv hitelesítőnek 
felkérném Diamantné Bodák Ildikó bizottsági tagot, aki egyetért a jegyzőkönyv hitelesítővel az kérem 
kézfelemeléssel jelezze. 
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Benedek Éva a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv hitelesítőről, 
melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 83/2018. (X. 24.) 
határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2018. október 24-én, 
szerdán 15:00 órakor kezdődő ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére Diamantné Bodák Ildikó bizottsági 
tagot választja. 

Benedek Éva bizottsági elnök: A napirendi pontok kiküldésre kerültek, van-e valakinek módosító 
javaslata? Amennyiben nincsen, aki a napirendi pontokat elfogadja az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendi 
pontokról, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 84/2018. (X. 24.) 
határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2018. október 24-én 
15:00 órakor tartott rendes ülésének napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadja el: 

Nyílt ülés keretében: 

1. A civil szervezetek támogatása „Civil szervezetek 2019. évi 
önkormányzati támogatása” címmel pályázat kiírása 

2. Az Őrbottyáni Napközi Otthonos Óvoda vezetőjének tájékoztatója 
a 2017/2018-as nevelési évről  

3. Települési Értéktár Bizottság beszámoló 

4. Egyebek 

Zárt ülés keretében: 

5. Rendkívüli települési támogatások 

6. Egyebek 

1. napirendi pont: A civil szervezetek támogatása, „Civil szervezetek 2019. évi önkormányzati 
támogatása” címmel pályázat kiírása 

Benedek Éva bizottsági elnök: Az eddigi évekhez hasonlóan készült el a pályázati kiírás. Az önrészt 
javaslom továbbra is 10 %-on meghatározni. A pályázati kiírás nem változott az előző évekhez képest. 
Van-e valakinek kérdése? Amennyiben nincs, aki támogatja a javaslatot az kérem kézfelemeléssel 
jelezze. 

Benedek Éva, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 85/ 2018. (X. 24.) 
határozata a civil szervezetek számára kiírt pályázati felhívásról, a civil szervezetek 
támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottsága a határozati 
javaslatot, mely szerint:  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy „Civil szervezetek 2019. 
évi önkormányzati támogatása” címmel pályázatot hirdet a településen székhellyel rendelkező és 
működő egyesületek, civil szervezetek, alapítványok részére, pénzbeli önkormányzati 
támogatásra. Felkéri a polgármestert, hogy az előterjesztés mellékletét képező Pályázati felhívást 
tegye közzé. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
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2. napirendi pont: Az Őrbottyáni Napközi Otthonos Óvoda vezetőjének tájékoztatója a 
2017/2018-as nevelési évről 

Benedek Éva bizottsági elnök: Megkaptuk írásban a beszámolót. Kati, kívánsz bármit hozzáfűzni a 
beszámolóhoz? 

Balázsné Szalai Katalin óvoda vezető: Nem, de ha kérdés van szívesen válaszolok. 

Benedek Éva bizottsági elnök: Azt szeretném megkérdezni, hogy mostanában a gyerekek nagyon 
későn jönnek iskolába. Mi ennek az oka? 

Balázsné Szalai Katalin óvoda vezető: Ezzel a média is foglalkozik, ez a dolog elég általános. A 
beiskolázás kitolódik inkább 7 éves korra. Úgy gondoljuk, hogy az iskolában olyan magas 
követelményszintnek vannak kitéve a gyermekek, hogy tényleg csak iskolaéretten engedjük el a 
gyerekeket, kivéve mikor a korosztályba már oda tartozik és muszáj neki elmenni. Van mikor a szülő 
kérésére vagy a pedagógus javaslatára maradnak a gyerekek az óvodába. Ez nem csak 
Őrbottyánban, hanem egész Magyarországon tolódik el. 

Benedek Éva bizottsági elnök: Volt egy nagyobb váltás a pedagógusok közt. Ez most 
lecsendesedett? 

Balázsné Szalai Katalin óvoda vezető: Amikor a beszámolót leírtam, azóta történtek változások. 1 
pedagógus készül januártól elmenni. Nyáron is voltak változások, 4 új óvó nénit vettünk fel a nyár 
folyamán. Két fiatal pályakezdőt és még kettőt, akik már nem fiatalok, de pályakezdők. Ez nem 
őrbottyáni sajátosság.  

Benedek Éva bizottsági elnök: Amikor kiírjátok a pályázatot van több jelentkező? 

Balázsné Szalai Katalin óvoda vezető: Van több jelentkező is, de volt olyan, aki beadta a pályázatát 
és 1 hét után visszamondta, mert több helyre is beadta a pályázatát, és egy másik helyen elfogadta az 
állásajánlatot. 

Kmetty Károly polgármester: A jelző rendszeren belül az óvodának és a Gyermekjóléti Szolgálatnak 
a kapcsolata javult? 

Muzsay Márta családsegítő szolgálat, intézményvezető: Feltételezem, hogy a született jelzések 
azok védelembe vett gyerekek vagy valamilyen hatósági intézkedéssel érintett gyermekekkel 
kapcsolatosak lehettek, mert közvetlen hozzánk jelzés nem érkezett. A védelembe vett gyermekeknél 
közvetlen a Váci Központhoz kell a jelzést küldeni. 

Kmetty Károly polgármester: Én úgy gondolom, hogy tájékoztatás jelleggel a jelzésekről a helyi 
szervezetknek is tudni kell. Én ezt hiányoltam legutóbb is. Legyünk tisztában ezekkel a jelzésekkel itt 
helyben is. Az rendben van, hogy elment Vácra a jelzés, de erről tudjatok és az sem lenne baj, hogy 
ha visszajönne valami onnan, hogy mi történt ebben az ügyben. 

Muzsay Márta családsegítő-szolgálat, intézményvezető: Az biztos, hogy a váciakkal való 
együttműködésen kell javítani.  

Kmetty Károly polgármester: Kaptatok egy pszichológusi státuszt, hogy a csoportban tudja vizsgálni 
a gyerekek viselkedését. Ez, hogy vált be? 

Balázsné Szalai Katalin óvoda vezető: Én úgy gondolom, hogy nagyon jól működik. A 
pedagógusokkal és a szülőkkel is folyamatosan konzultál. Egy esetben volt olyan, hogy egy szülő 
megtagadta a gyerekkel való foglalkozást, ezt Vácnak fogjuk jelezni. Több esetben ad segítséget a 
pedagógusoknak, szülőknek és a gyerekeknek. Szerintem szükség volt rá és nagyon jó, hogy itt van. 

Kmetty Károly polgármester: Hogy ítéled meg a munkatársak egymás közötti kapcsolatát? 

Balázsné Szalai Katalin óvoda vezető: 4 épületben dolgozunk. Ahány épület, annyi közösség. Ez 
egy nagy létszámú nevelőtestület. Én úgy gondolom, hogy jó az egymás közötti kapcsolat, 
segítőkészek egymással szemben a kollégák és jó a hangulat az intézményben. Van olyan 
intézményünk, ahonnan negatív jelzések jönnek vissza és ott nem biztos, hogy mindig minden jó. 
Ezen próbálunk segíteni, hogy ott is érezzék jól magukat. 

Kmetty Károly polgármester: Elsősorban a gyereknek a szempontjait kell figyelembe venni az 
intézményben. A gyerek szempontjából a legfontosabb lenne a stabilitás, ez alatt azt értem, hogy 
lehetőség szerint ugyan az a óvodapedagógus vigye végig a gyerekeket a 3 év alatt. Viszont az 
említett fluktuáció kapcsán igen gyakran történt meg az, hogy óvodapedagógus váltás van, illetve 
csoportok közötti áthelyezés, ami ezt a fajta biztonságot nem erősíti. 
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Balázsné Szalai Katalin óvoda vezető: Próbáljuk kezelni. Nekem is ez a véleményem, tehát ahol 
tudom, ott próbálom együtt hagyni 3-4 évig a pedagógusokat. Előfordul, hogy a két pedagógus közt 
nézeteltérések vannak. Van, mikor a pedagógus jön oda hozzám és szól, hogy váltani szeretne. 
Próbáljuk megoldani, ez a feladatunk és, hogy a gyerek a legkisebb mértékben sérüljön. 

Benedek Éva bizottsági elnök: Van-e bárkinek javaslata, kérdése? Amennyiben nincsen, akkor aki 
tudomásul vételre javasolja a beszámolót a képviselő-testületnek az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 86/2018. (X. 24.) 
határozata az Őrbottyáni Napközi Otthonos Óvoda 2017/2018. nevelési évéről szóló beszámoló 
elfogadásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottsága  a határozati 
javaslatot, mely szerint:  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Őrbottyáni Napközi Otthonos Óvoda 
2017/2018. nevelési évéről szóló beszámolót tudomásul veszi.  

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

3. napirendi pont: Települési Értéktár Bizottság beszámoló 

Benedek Éva bizottsági elnök: Van-e bárkinek kérdése ezzel kapcsolatban? Amennyiben nincsen, 
akkor aki az értéktár bizottság beszámolóját elfogadásra javasolja az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 87/2018. (X. 24.) 
határozata az Őrbottyáni Értéktár Bizottság beszámolójáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottsága a határozati 
javaslatot, mely szerint:  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Őrbottyáni Települési 
Értéktár Bizottság beszámolóját a határozat melléklete szerint elfogadja. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

4. napirendi pont: Egyebek 

Benedek Éva bizottsági elnök: Egyebekben kíván valaki mondani valamit? Amennyiben nem, akkor 
a nyílt ülést bezárom és zárt ülés keretében folytatjuk a munkát. 

Benedek Éva a rendes nyílt ülést 15 óra 17 perckor bezárta, a bizottság zárt ülés keretében 
folytatta a munkát. 

 Benedek Éva Diamantné Bodák Ildikó 

 bizottsági elnök bizottsági tag 

  jegyzőkönyv hitelesítő 


